
 
Tapahtuman järjestäminen 
 
HYVINVOI 16.11.2023 § 75  
  
 
 
 Perheen parhaaksi- projektin vetäjä Marko Väyrynen esitteli 

tapahtumaideaa hyvinvointivaliokunnalle. Ajatuksena on 
mahdollisuuksien mukaan järjestää perheille teemaviikko tai 
teemakuukausi joka olisi rakennettu päätapahtuman ympärille, 
päätapahtumana olisi luento vanhemmuudesta jossa olisi puhujana 
tunnettu, nimekäs puhuja.  

 
Tapahtuman ajankohta olisi syksy 2024, luennon päiväksi ehdotetaan 
11.9. tai 18.9. Puhujavieraaksi oli alustavasti jo kyselty lääketieteen 
tohtori, lapsuuden asiantuntija Jari Sinkkosta. Puhujavieraaksi 
valiokunta ehdotti myös psykoterapeutti Pia Penttalaa joka on tunnettu 
Supernanny Suomi -tositelevisio-ohjelmasta.  
 
Luennoitsijan kustannus on n. 4000-5000e riippuen puhujasta, hinnan 
päälle matka- sekä mahdolliset majoituskulut, lopullinen kustannus 
selviää myöhemmin. Luennon sisältöä pystytään räätälöimään 
kohderyhmälle sopivaksi ja hinta sisältäisi kaksi luentoa, toinen olisi 
kohdennettu esim. työntekijöille ja toinen vanhemmille.  
 
Hyvinvointivaliokunta totesi idean luennosta hyväksi ja jää odottamaan 
tarkempia selvityksiä järjestelyistä. Ideoitiin myös lahjakorttiarvontaa 
tapahtuman yhteyteen, lahjakortti voisi olla koko perheelle esim. 
Syötteelle ja toivottiin lastehoitopistettä luennon yhteyteen.  

 
   
 
    

 
    
 
 
 
 
HYVINVOI 14.12.2023 § 86  
  
 
  

Hyvinvointivaliokunta sai lisää tietoa syksyllä 2024 järjestettävästä    
tapahtumasta. Tapahtuman ajankohdaksi päätettiin keskiviikko 18.9.2024 
ja puhujaksi valikoitui Supernanny Pia Penttala. Vierailun hinnaksi tulee n. 
6000e.  
 
Todettiin tapahtuman kustannuksen olevan suuri, mutta päätettiin 
suunnitella yhteistyössä varainkeruuta jotta saadaan kulut katettua. 
Koettiin tämmöinen tapahtuma merkitykselliseksi saada aikaiseksi. 
 
Hyvinvointivaliokunta jatkaa asian käsittelyä kun saadaan järjestelyitä 
eteenpäin.  
 

    
 



 
   
 
HYVINVOI 18.01.2024 § 4  
  
 
 

 
Valiokunta jatkoi keskustelua tapahtuman järjestämisestä ja pohti 
varainkeruun eri vaihtoehtoja.  
 
Sovittiin, että kontaktoidaan ensin yrityksiä ja tämän jälkeen mietitään 
mahdollinen muu toteutettava varainkeruu, arpamyynti yksi hyvä 
vaihtoehto. Kartoitetaan seuraavassa kokouksessa yritykset mihin on jo 
kontakteja, sovitaan kuka käy missäkin ja laaditaan yrityksiä varten esite 
tapahtumasta. Selvitetään mahdollinen tili mihin varainkeruussa saadut 
varat voidaan ohjata.  
 
Jatketaan asian käsittelyä seuraavassa kokouksessa. 

    
 

 
    
 
 
  
 
HYVINVOI 14.03.2024 § 15    
2488/00.01.02/2023    
 
 
Valmistelija Opetus- ja sivistysjohtaja Juha Holappa  

 
Asia siirrettiin seuraavaan kokoukseen.  
 

    
 
  
 
 
 


